
Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde den 19. oktober 2021

Ad 2: Varmemester fortalte, at vores tagrender vil blive renset inden årets udgang og er det vores gårdmand
Henrik der sørger for det.
Det er indkøbt materiale til rensningen af tagrenderne så Henrik ikke skal stå på en stige og gøre det.

Ad3: Der har været en henvendelse fra en beboer: Gartnerne, der har udtyndet i afgrænsningen mod 
Gildhøj, fortæller at træerne i vores skov er i dårlig stand.
Helle kontakter kommunen omkring dette, så vi kan få de kommunale gartneres vurdering af træerne.
Skal træerne fældes inden for en årrække skal vi have taget stilling til hvad der skal være i stedet for 
træerne.

Fru Fenst i nr. 36 blev 100 år den 18.10.21 og Jan-Ole var forbi hende med en kurv fra afdelingen.

I 2022 kommer Landsbyggefonden og laver en uvildig undersøgelse af et par af vores boliger for, at se 
standen på dem.
Det er noget Landsbyggefonden gør på landsplan.

Ad 4: Beboerhuset kan ikke bruges af beboerne i gårdmandens (Henriks) arbejdstid.
Hvis huset lånes, så skal brugerne gøre rent efter sig.
1 gang om året vil der fremover blive gjort hovedrent i beboerhuset af et rengøringsfirma og derudover vil 
bestyrelsen gøre rent i huset efter sommerfest, Sankt Hans og juletræstændingen.

Ad 5: Der er 2 helt nye komfurer og 1 komfur der har været brugt 1 år som vil blive udbudt til salg, se mere 
om det i formandens nyhedsbrev.

Ad 6: Bestyrelsen forventer, at lokalinspektøren eller 1. mand mindst 1 gang om måneden har kontortid i 
Gildhøj og det vil Jan-Ole bringe videre. 
 

ad. 7: Der arbejdes stadig på en samlet løsning på varmeunits og klimaskærm forbedringer. 

Referat: Flemming suppleret af Jan-Ole 


